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Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Begroting 2015 

Programma 3 (jeugd en onderwijs) 

Programma 4 (welzijn, gezondheid en zorg) 

Programma 5 (sport en bewegen) 

Programma 6 (cultuur) 

 

Wethouder De Rook: 

 Doet een mededeling over de regeling cultuureducatie met kwaliteit. Men zou een nieuw plan 

van aanpak opstellen. De helpdesk die het project uitvoert heeft de opdracht teruggegeven. 

Het college bekijkt hoe de regeling zo snel mogelijk voortgezet kan worden. 

Wethouder Schroor: 

 Deelt mee dat er een brief over beschermd wonen naar de raad komt. De conclusie in de brief 

is dat de aanbesteding wordt hervat. Alle gemeenten in de provincie trekken samen op. Het 

Rijk wil het probleem samen met de gemeenten oplossen. 

Inspreker Reudink spreekt namens de sportkoepel Groningen en gaat in op de opstelling van de 

gemeente bij het subsidiebeleid en het sportbeleid. Na een eerste gesprek tussen sportkoepel en 

gemeente bleek dat er al een begrotingsvoorstel lag dat spreken over het subsidiestelsel overbodig 

maakte. De subsidieregels per 1 augustus 2015 worden zodanig, dat de accommodatielast van 

bijvoorbeeld voetbalvereniging Oranje Nassau met 106% zal stijgen. De verenigingen waren hiervan 

niet op de hoogte en voelen zich overvallen. Niet alleen zullen de kosten voor de gemeente dalen, 

maar ook de inkomsten zullen dalen vanwege minder gebruik van de accommodaties. Sport moet 

betaalbaar blijven, ook voor de mensen met een smalle beurs. Spreker wijst op de negatieve effecten 

van de plannen voor een subsidieplafond. Voorlopige berekeningen tonen dat het lidmaatschapsgeld 

volgend jaar met 40% omhoog moet. Tot slot wijst spreker op het belang van sportverenigingen. 

Dhr. Wonink (D66): 

 Is gevoelig voor de argumenten van de sportverenigingen en hoopt dat er een oplossing komt. 

Vanavond wordt de tarievennota besproken. Ziet het college mogelijke oplossingen? 

 Sportverenigingen zijn van maatschappelijk belang. De clubs moeten op dezelfde manier 

worden benaderd als de instellingen in het sociale domein. 

 D66 stelt voor de sportclubs het ‘right to challenge’ te geven zoals dat in de Wmo is 

opgenomen. Het college kan dat stelliger doen dan uit de reactie op een motie over 

sporttarieven blijkt. 
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 Sport kan een deel zijn van sociale wijkteams. 

 Cultuur: D66 is blij met deze begroting wat betreft het onderdeel cultuur. De extra middelen 

worden slim geïnvesteerd, namelijk in ontwikkelingen en niet in instellingen. 

 Evaluatie Kunstraad: de fractie vraagt aandacht voor het Festival Groene Harten. Waar blijft 

de reactie van de wethouder? 

 Onderwijs: de fractie is nog niet tevreden over de stappen op weg naar een Gronings model 

voor ouderbetrokkenheid. Spreker verwijst naar de aangenomen motie. 

Dhr. Van der Laan (PvdA): 

 Entree-opleidingen mbo: het gevolg is dat iedere leerling, om een startkwalificatie te behalen, 

niveau mbo-2 zou moet halen. Veel leerlingen zullen daarom geen startkwalificatie behalen. 

Het college gaat in gesprek met het mbo. Spreker vindt dat te mager. Kan het college naast het 

onderwijs ook met het bedrijfsleven en welzijnsorganisaties in gesprek gaan? 

 Onderwijshuisvesting: samenwerking tussen gemeente en scholen is belangrijk. 

 Jeugdzorg: de fractie mist meetbare doelen. 

 Cultuur: spreker sluit zich aan bij de opmerking van D66 over Groene Harten. 

 Is het college op de hoogte van de problemen bij Noorderlicht? Gaat het college er iets aan 

doen? Wat vindt het college van het tot stand brengen van een gesprek tussen CBK, 

Noorderlicht en het Forum? 

Mw. Enting (PvdA): 

 Sociale teams: hoe gaan die samenwerken met de huidige wijkteams en met actieve bewoners? 

 Ontwikkeling gebiedsgericht werken: initiatieven op het gebied van zorg en welzijn moeten de 

kans krijgen hun bijdrage te leveren. Spreker wijst op Odensehuis en Nait Soez’n. 

 Zorg en ondersteuning in de buurt: spreker wijst op het dilemma van regionale afspraken 

versus een gemeentelijke aanpak die meer uitgaat van de vraag van eigen bewoners. 

 Sport: wat zijn de gevolgen voor de contributies en de deelname aan sport van de maatregelen 

van het college, namelijk de verhoging van de sporttarieven en de 100.000 euro aan kosten 

voor legionella? Gaat de wethouder ook hierover in gesprek met de verenigingen? 

 Moderne sportverenigingen: wordt over de criteria voor dit predicaat opnieuw overlegd met de 

sportverenigingen? 

 Schoonmaken kleedkamers: gaat de gemeente deze in de toekomst schoonmaken? 

 Spreker roept het college op om op korte termijn met de sportverenigingen in overleg te gaan 

over de genoemde onderwerpen. 

 Vanavond komt de inbreng over de tarievennota. 

Mw. Woldhuis (Stadspartij): 

 Vroegtijdige schoolverlaters: wordt gezocht naar een alternatief? 

 Leerlingenvervoer: hoeveel wordt er bezuinigd? Wat is de visie hierop? 

 Onderhoud onderwijshuisvesting: moeten de scholen terugrapporteren aan de gemeente? 

 Samenwerking passend onderwijs: hoe verloopt dit? Soms worden leerlingen geweigerd. Hoe 

wordt hiermee omgegaan? 

 Taalachterstanden: kan hier geld voor beschikbaar worden gesteld? 

 Zwemonderwijs: is hiervoor voldoende geld beschikbaar? 

 Huisvesting BackBone050: is het hen nu gelukt een businessplan op te stellen? 

 Gezondheid: waarom staat in de tekst niet dat men samen zelfoplossend moet zijn? 

 Wmo: naast draagkracht en draaglast wordt gesproken over ‘redelijk’. Wat is dit precies? 

 Somaliërs: zijn de problemen opgelost? 

Dhr. Rotteveel (Stadspartij): 

 Sport: waarom kiest het college nu al voor tariefsverhoging terwijl nog gesprekken met de 

sportverenigingen moeten plaatsvinden? 

 Cultuur, verzoek Jonge Harten: de fractie is voor het verstrekken van de extra middelen 

waarom zij hebben verzocht. 

 Blz. 147, subsidiëren vastgestelde volksfeesten: hoe wordt de tekst ‘extra aandacht’ uitgedrukt 

in extra geld waar het gaat over 70 jaar bevrijding van Groningen in 2015? 

 Blz. 147, OOG: waarom zijn er geen extra middelen ten behoeve van het opleidingsinstituut? 
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 Reactie op evaluatienota: over 2014 is sprake van een vrijval van 466.000 euro waarvan 

271.000 euro wordt ingezet voor het oplossen van problemen en knelpunten. Waarom neemt 

het college niet het gehele bedrag mee naar 2015? 

 Generiek snijden in cultuursubsidies: waarom kiest het college hiervoor ondanks het advies uit 

de evaluatienota? In het hoofdstuk over cultuur ontbreekt het begrip maatwerk terwijl dit in 

andere hoofdstukken veelvuldig voorkomt. 

Dhr. Boter (VVD): 

 Onderwijsbeleid: spreker gaat in op het belang van talentonwikkeling en de betekenis van het 

Onderwijspakt. 

 Onderwijs heeft mede een opvoedende taak met een rol voor de ouders. Medezeggenschap is 

daarom belangrijk. 

 Wat zou de wethouder gaan doen om voor goed onderwijs te zorgen voor de excellente en de 

achterblijvende leerlingen en voor de middengroep? 

Dhr. Honkoop (VVD): 

 Sport: spreker wijst op het grote belang van sport. Vanavond wordt gesproken over de 

tarieven. Vanwege de zorgen bij sportverenigingen moet hiernaar gekeken worden. 

 Wat is het effect van het sportbeleid en van de tariefsverhoging op het gebruik van 

accommodaties en voor de verenigingen? Dit is nog onvoldoende duidelijk. 

 Spreker heeft zorgen over de communicatie bij de totstandkoming van het beleid. De 

verenigingen moeten worden betrokken. 

 De begrippen ‘sporten en bewegen’ ontbreken in de begroting. Dit moet centraal staan. 

 De vraag is of de verenigingen de beweging naar een moderne sportvereniging kunnen maken, 

omdat vele andere zaken aan de verenigingen worden gevraagd. Hierover is overleg met hen 

nodig. 

 Meer openbaar gebruik van de sportaccommodaties betekent meer overleg met verenigingen. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

 Voortijdig schoolverlaters: de cijfers zien er niet goed uit. Wat is de ambitie bij de nieuwe 

afspraken met het onderwijs? Probeert de stad de cijfers op het landelijk gemiddelde te 

krijgen? 

 Maatschappelijke stages: spreker wijst op het belang ervan. Het zou goed zijn die voor het 

schooljaar 2015-2016 te handhaven. Houdt het college hiervoor budget vrij? 

 Huishoudelijke zorg: kan het college garanderen dat voor 2015 in alle gevallen een degelijke 

afweging van belangen en deugdelijke motivering plaatsvindt? 

 Sport: de fractie mist ambitie. Een aantal zaken blijft vaag en het is weinig concreet. Spreker 

noemt als voorbeelden renovatie van speelplekken en openbaar maken van sportparken. 

 Naast de verhoging van de sporttarieven vinden kortingen op bijdragen plaats. De 

accommodatielast stijgt. Dit alles loopt niet synchroon met de ambitie op sportgebied. 

 Cultuur: de raad is niet eerder geïnformeerd over de 100.000 euro aan extra beleidsmiddelen 

voor het Groninger Museum. Graag een deugdelijke onderbouwing. 

 Familiebibliotheken: kan het college deze ambitie wat sterker formuleren? 

 Evenementenbeleid: waar gaat de extra 275.000 euro naartoe? 

Dhr. Van der Veen (GroenLinks): 

 Vernieuwing sociaal domein: waar wordt aandacht besteed aan gegevensverstrekking en 

privacy? 

 Spreker sluit zich aan bij de schriftelijke vragen van de PvdA over stoppen met roken. 

 De fractie ziet uit naar de nieuwe rol van Simplon en van die van Poppodium Vera daarin. 

 Cultuureducatie: de fractie heeft zorgen over de ontwikkelingen. 

 Festival Jonge Harten: hoe kan hier een oplossing voor worden gevonden? 

 Spreker sluit zich aan bij de vraag van de PvdA over Noorderlicht. 

Mw. Chabor (GroenLinks): 

 Onderwijs: spreker is blij met de aanpak van achterstanden. 

 Entree-opleidingen mbo: spreker vindt de periode van vier maanden voor het studieadvies te 

kort om een goed beeld te krijgen. 
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 Passend onderwijs: de gemeente heeft een stimulerende rol, zodat de zorg wordt besproken en 

er kan worden doorverwezen. Ziet het college dit ook en hoe gaat de gemeente monitoren? 

Hoe wordt de koppeling tussen scholen en bijvoorbeeld sociale wijkteams gemaakt? 

 Brugfunctionarissen vensterscholen: ziet het college mogelijkheden op andere vensterscholen 

en op basisscholen brugfunctionarissen aan te stellen? 

 CJG’s, de toegang van jongeren: zijn de CJG’s al toegerust om deze taak op te pakken? Weten 

de medewerkers wat van hen verwacht wordt in 2015? Zijn zij al bijgeschoold? 

 Onderhoud scholen: spreker begrijpt dat er geen monitoring plaatsvindt. Wordt het geld straks 

daadwerkelijk voor de schoolgebouwen gebruikt? Monitoring is toch wenselijk? 

 Leerlingvervoer: is bekend hoe ouders en leerlingen hebben gereageerd op de maatregelen in 

Groningen? Gaat de gemeente samen met ouders en scholen kijken of er knelpunten zijn en 

hoe deze opgelost worden? 

 Sport: de inzet op kwetsbare ouderen, minderheden, mensen met een beperking en kinderen 

uit een gezin met een laag inkomen is goed. Kan de leeftijdsgrens van vijftien jaar worden 

verhoogd? 

 Verhoging sporttarieven: de fractie hoort graag van de wethouder hoe de gesprekken verlopen. 

Spreker sluit zich aan bij de vragen van D66 en de PvdA. 

Mw. Klein Schaarsberg (Student en Stad): 

 Talentontwikkeling: in Groningen kan vooruitgang worden geboekt gezien de landelijke 

gemiddelden. 

 Naast de vensterscholen is ook aandacht voor de andere scholen nodig. 

 Spreker sluit zich aan bij de vragen over vroegtijdig schoolverlaters en de startkwalificaties 

voor een mbo-opleiding. Een nieuw convenant moet aansluiten bij de praktijk en voldoende 

betekenis hebben. Een extra steuntje voor deze groep via bijvoorbeeld bijscholing is 

noodzakelijk om een verschil te kunnen maken. 

 Maatschappelijke stages: spreker verzoekt het college met het onderwijs in gesprek te gaan. 

 Wmo: graag een toelichting over de extra bezuinigingstaakstelling van 500.000 euro, terwijl er 

3 miljoen euro extra aan middelen beschikbaar wordt gesteld. 

 Vrouwenopvang: kan de wethouder garanderen dat er geen vrouwen op straat komen te staan? 

 Asielzoekers: wat gaat de stad doen aan de mensen die al in de illegaliteit zitten? 

 Sport: alle partijen zeggen dat sport belangrijk is en daarom moeten daarvoor de benodigde 

middelen worden ingezet. De fractie is absoluut tegen het verhogen van de tarieven. 

 Het college haalt veel overhoop bij het beleid voor de sport. De prioriteit wordt verkeerd 

gelegd door 300.000 euro extra geld te bestemmen voor sport in de openbare ruimte. 

 Het college zegt dat een sportvereniging eerst moet investeren. Waarom is er geen stimulans 

aan de voorkant? 

 Gezamenlijke sportaccommodatie Corpus den Hoorn: de verenigingen zijn er niet echt voor. 

Het college moet met hen in gesprek gaan. 

 Cultuur: wat zijn de gevolgen van het wegvallen van de 1 miljoen euro aan incidentele 

middelen van vorig jaar? 

 De fractie maakt zich net als de Kunstraad zorgen over jong en nieuw talent. 

 In de begroting staat beleid dat buiten de Cultuurnota omgaat. Hoe verhouden beide zich tot 

elkaar? 

 De fractie sluit zich aan bij de oproep voor meer middelen voor Jonge Harten en bij het 

verzoek om aandacht voor de opleidingsfunctie van OOG. 

 Evenementenbeleid: de extra middelen mogen niet tot verhoging van de leges leiden. 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Sport: het college heeft ambities maar legt grote druk bij de verenigingen door de tarieven te 

verhogen. Waarom is geen overleg gevoerd over die verhogingen? Kan het sportbeleid nu nog 

wel worden uitgevoerd? De fractie is tegen tariefsverhoging. 

 De nota over sportaccommodatiebeleid is nooit ter besluitvorming aan de raad voorgelegd. 

Hoe moet de raad dit zien? 

Dhr. Lamers (CDA): 

 Binnenklimaat scholen: waarom gaat het college niet verder dan de wettelijke norm? 
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 Zwemonderwijs is een belangrijk onderdeel van het bewegen, maar staat niet in de begroting. 

 Programma welzijn, bevorderen sociale samenhang en leefbaarheid: het doel is de sociale 

samenhang handhaven op het cijfer 6.0. Dit is een erg bescheiden ambitie. 

 Preventie en zorg, maatschappelijke opvang: de daklozen zijn niet meegenomen in de 

doelstelling. Graag een reactie. 

 Vrouwenopvang: het beleid wijzigt niet. Hoe gaat het college de doelstelling halen? 

 Cultuur, Grand Theater: wat moet in de tekst onder ‘toekomstbestendigheid’ van het theater 

worden verstaan bij het opstellen van het plan? 

 Het Forum: het CDA maakt zich zorgen over de wijkbibliotheken. Klopt het dat die 

verdwijnen? Om hoeveel vestigingen gaat het? 

 Amateurkunst: betrokken instellingen zijn tevreden over de BAK-gelden, maar niet over de 

Plusregeling. Wordt de toegankelijkheid van gemeentelijke gebouwen bemoeilijkt? 

 Cultuureducatie: kan dit bij de scholen worden neergelegd? 

Mw. Temmink (SP): 

 Vrouwenopvang: de fractie deelt de zorgen van Student en Stad. Wat vindt het college van het 

feit dat ook de ondersteunende organisatie gaat bezuinigen? 

 Zwemonderwijs: de fractie vraagt van het college de toezegging dat mocht het vangnet in 

2015 uitgeput zijn er toch geen kind zonder zwemles komt te zitten. 

 Tekorten bij scholen: de fractie maakt zich er zorgen over. Wat vindt het college ervan? 

 Sport: de tariefsverhoging is verkeerd, vooral omdat het college de sociale samenhang wil 

bevorderen en iets wil doen aan het grote aandeel te dikke kinderen. Tegelijk vraagt de stad 

aan verenigingen om moderne sportverenigingen te worden. Men wordt overvraagd. 

 Sporthal De Wijert: het is jammer dat er geen tribune en kantine in de sporthal komen. Zijn er 

geen middelen voor in ieder geval een tribune? 

 Cultuur: de financiële situatie in de sector is niet slecht. De grootste klacht vanuit de sector is 

dat de gemeente te weinig visie heeft. Hieraan moet het college harder werken. Mogelijk dat 

er geld overblijft dat kan worden ingezet voor de sporttarieven. 

Dhr. Roeters (PvdD): 

 Talentontwikkeling: spreker stelt vragen bij het inzetten op een hoger dan gemiddelde 

Citoscore. Waarom gebeurt dit? Elk kind moet op zijn eigen niveau worden gewaardeerd. 

 Natuur- en duurzaamheidseducatie op scholen: waarom is de ambitie voor 2015 lager dan de 

behaalde resultaten? 

 Maatschappelijke stages: heeft het college de ambitie het budget daarvoor in stand te houden? 

 Vrouwenopvang: er is eigenlijk altijd sprake van een tekort aan plekken. Het gaat om 

schrijnende situaties. Weet het college al hoe de opvang met ambulante hulp eruit gaat zien? 

 Sport, moderne verenigingen: de zorg is of de verenigingen dit aankunnen. De inbreng van de 

inspreker is duidelijk. In totaal daalt het sportbudget met 660.000 euro. 

 Het is verbazingwekkend te horen dat er moeilijk wordt gecommuniceerd vanuit de gemeente. 

 Cultuureducatie: het is goed dat hierop wordt ingezet. Dat zou ook voor sport moeten gelden. 

 Groninger Museum, second opinion Oranjewoud: hoe komt het dat er een groot tekort is voor 

het onderhoud? 

Wethouder Schroor: 

 Ouderbetrokkenheid is een belangrijk thema. De betrokkenheid van de scholen is voorwaarde. 

Het gaat over meer dan medezeggenschap. Bij de nieuwe impuls voor de vensterscholen is 

ouderbetrokkenheid altijd een onderwerp. De wethouder informeert de raad in januari 2015 

over de gesprekken met de scholen. De wethouder komt terug op een vraag van de heer 

Wonink (D66) over ouderbetrokkenheid en jonge leraren. 

 De entree-opleidingen gaan van start. Het is helder dat een grotere uitval kan ontstaan. Het 

gaat vaak om leerlingen die wel of net nog niet leerplichtig zijn. Het is onacceptabel dat die 

tussen wal en schip vallen. De stad pleegt hierop extra inzet, zowel via de scholen als via een 

gezamenlijk verband via de regio 03. Dit gebeurt naast de provinciale aanpak. Dit jaar vinden 

gesprekken plaats. In 2015 probeert het college op projectniveau een extra inspanning te 

leveren voor deze groep met de daarvoor beschikbare extra middelen. 
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 Onderhoud scholen: er is een overlegstructuur, zodat de gemeente steeds in gesprek blijft met 

de scholen. 

 Meetbare doelen bij de jeugd: het college heeft nog geen streefdoelen. Het kan op 

verschillende manieren. De wethouder vraagt de portefeuillehouder jeugd er met de raad over 

te spreken. 

 De sociale teams en de samenwerking met anderen: het sociale team verwijst door naar 

Odensehuis. Nait Soez’n stopt en wordt vervangen door de wijkverpleegkundige aanpak 

vanuit Menzis. Die zal in de sociale teams functioneren. 

 Regionaal versus gemeentelijk beleid bij jeugdzorg, Wmo en beschermd wonen: bij 

beschermd wonen heeft de gemeente een centrumrol. Bij de andere twee wil het college het op 

lokaal niveau goed organiseren en dat debat komt komend jaar. Regionaal is jeugdzorg en 

Wmo geregeld. Lokaal zijn echter betere resultaten te halen. Op regionaal niveau zal de zware 

jeugdzorg moeten worden gegarandeerd. 

 Leerplicht: elk kind met leerplicht gaat naar school. De afspraak met schoolbesturen is dat die 

er alles aan doen iemand te plaatsen. 

 Passend onderwijs: het college stuurt binnenkort een brief naar de raad. Ook hier geldt de 

afspraak met schoolbesturen dat voor elk kind een plek moet zijn, ook voor kinderen uit Het 

Poortje. 

 Taalachterstanden: de gemeente start pilots om de achterstanden weg te werken. De 

aanpakken tot nu toe hebben niets opgeleverd. 

 Zwemonderwijs: het budget zal nooit een probleem zijn bij kinderen die dit nodig hebben. 

 BackBone050 loopt goed. Het businessplan komt in april 2015 naar het college en daarna naar 

de raad. 

 Het project Somaliërs wordt onverkort uitgevoerd. 

 Talentontwikkeling: dit heeft volop de aandacht bij de vensterscholen, ook op het punt 

excellentie. Er zijn speciale projecten aangevraagd. 

 De scholen zijn verantwoordelijk voor goed onderwijs en goede docenten. De gemeente zal de 

scholen daarop wijzen. 

 Budget maatschappelijke stages: er komt geen budget meer vanuit het Rijk. Scholen beslissen 

zelf of zij ermee doorgaan. De wethouder heeft geen problemen gehoord. 

 Huishoudelijke hulp: de aanpak is in de raad besproken. De gemeente heeft de budgetten voor 

het overgangsjaar 2015 aangevraagd bij het Rijk. Er vinden 1700 gesprekken plaats. De raad 

ontvangt hierover een memo. 

 Vernieuwing sociaal domein en privacy: dit is belangrijk en wordt goed geregeld. 

 Brugfunctionaris: sommige vensterscholen dienen aanvragen in en andere doen het zelf, naast 

scholen die niets doen. De gemeente doet geen extra inspanning. 

 CJG’s zijn voldoende toegerust. Wat betreft de sociale teams worden alle functionarissen 

bijgeschoold. 

 Fris en Duurzaam: dit loopt goed. Het programma wordt onverkort uitgevoerd. Groningen 

hanteert een lagere norm dan de landelijke. 

 Leerlingenvervoer: de communicatie is goed gegaan, er zijn geen klachten. 

 Vrouwenopvang: de budgetten van de stad hiervoor worden met ongeveer 400.000 euro 

gekort. In Emmen is ongeveer hetzelfde budget over, waardoor uitwisseling kan plaatsvinden 

en de plekken zijn gegarandeerd. Er is nu geen plek voor bovenregionale opvang en daarover 

vinden in VNG-verband gesprekken plaats. 

 Cijfers leefbaarheid: de bevolking geeft dit cijfer. 

 Citoscores zijn achterhaald en nemen in belang enorm af. De presentaties in de laatste drie 

groepen van de basisschool nemen in belang toe. 

 De vraag over tekorten op scholen: dit is de verantwoordelijkheid van de schoolbesturen. Er is 

wel contact over de tekorten op het Zernikecollege. 

Wethouder De Rook: 

 Vooraf: het presenteren van een sluitende begroting houdt in dat keuzes moeten worden 

gemaakt. 

 Sport: de komende jaren vinden drie ontwikkelingen plaats. 



Verslag vergadering raadscommissie Onderwijs en Welzijn Begroting 2015 d.d. 5 november 2014 7 

 Ten eerste: het nieuwe stelsel voor subsidies en accommodaties. Daarover zullen gesprekken 

plaatsvinden. De wethouder wil wel eerst helderheid hebben over de van belang zijnde 

financiële kaders. 

 Ten tweede: hoe kan nieuwe ontwikkeling op gang worden gebracht in de sportsector? De 

gemeente wil beter kunnen aansluiten op initiatieven van clubs. 

 Ten derde: de communicatie wordt beter ingericht op wat clubs van de gemeente verwachten. 

 Budgettair: het subsidiebudget voor sportverenigingen is hetzelfde als vorig jaar. De gemeente 

investeert elk jaar 300.000 euro in sport en openbare ruimte. 

 Tariefsverhoging sport: de wethouder gaat in op de kaders die de raad heeft gesteld. Bij het 

voorjaarsdebat was een van de kaders de taakstelling van 1 miljoen euro structureel door 

verhoging van de privaatrechtelijke tarieven. Het college heeft die taakstelling weten te 

verlagen tot 400.000 euro. Het college heeft dit uitgewerkt. 

 Het college gaat met de sportverenigingen spreken over waar het geld voor moet worden 

ingezet en hoe dat moet worden gedaan. Wat het invullen van de moderne sportvereniging 

betreft: de clubs moeten ook uitgaan van de eigen ambities. 

 Voordat de discussie over het nieuwe tarievenstelsel wordt gevoerd, gaat het nu dus over de 

kaders die daarvoor gelden. De vraag aan de raad is dus of dit de juiste kaders zijn. 

 Het college wil graag dat na de brede insteek van het college er na de gesprekken sprake is van 

een beter sportbeleid in de stad. 

 De moderne sportvereniging: het gaat eerst om de afstemming hoe de sportverenigingen 

worden bediend en wat gemeente en clubs van elkaar verwachten. 

 Cultuur: er is geen geld voor extra middelen. Als de raad een suggestie heeft, zal daar dekking 

bij moeten komen. 

 Jonge Harten: het college is in gesprek nadat Jonge Harten een aanvraag heeft ingediend. De 

wethouder heeft begrepen dat de raad wil er nog eens goed naar te kijken. Het besluit zal op 

korte termijn worden genomen. 

 Noorderlicht: de provincie doet een extra bijdrage. De gemeente richt zich op instellingen 

waar de provincie zich niet op richt. De gemeente kijkt wel naar de huisvesting. 

 Groninger Museum: de wethouder verwijst naar het raadsvoorstel van 25 september 2013. 

 Dit college heeft geen voorstellen gedaan om generiek te snijden. Het college wil richting 

geven in de cultuursector. De aanpak komt overeen met het advies van de Kunstraad. 

 Evaluatie Simplon: binnen enkele dagen ontvangt de raad een brief. 

 Cultuureducatie: de huidige activiteiten gaan door. Het college onderzoekt de volle breedte 

van mogelijkheden. 

 Effecten van het wegvallen 1 miljoen euro subsidie: dit is vorige maand besproken bij de 

evaluatie van de Kunstraad. 

 Evenementen: het geld gaat naar het professionaliseren van de evenementenorganisatie. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 17.05 uur. 


